
 

 
DBKI. Tranehøjen 5. 5250 Odense SV.  Cvr.  81970211 

Telefon. 66 17 46 06   mail: formand@dbki.dk 

 

25. februar 2025 

 

         Referat af bestyrelsesmøde i DBKI. 
Torsdag d.7 november 2024 kl. 18.00 i Cafeteriet 

 
 

Deltagere: Jesper, Stefan, Ole, Helge, Egon, Martin og Dan  

 

Afbud: Jan (Syg) 

 

Ordstyrer: Jesper 
 

Dagsorden. 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 

a. Dagsorden godkendt. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. (d. 5. september)  

a. Godkendt. 

3. Orientering fra Formanden. 

a. Drift af DBKI Hallerne. 

i. Overordnet ser det fornuftigt ud. 

ii. Nyt gulv ved opvasken. 

iii. Der er fortsat udfordringer med lyset i hal 2, og firmaet er 

kontaktet for at få det udbedret. 

iv. Indkøbt 20 nye borde til hallen. 

v. Nye skilte er sat op. 

vi. Retning af fliser ved fitnessindgangen. 

b. Samarbejdet.  

i. Der sammenarbejdes, men der er stor plads til forbedring. 

4. Forretningsorden. (ved lagt på fil).  

a. Alle har læst og forstået.  

5. Padel.  

a. Økonomi. (oversigt ved lagt på fil) 

a. Der forventes et underskud på +100.000 kr. Dette er ikke tilfredsstillende og 

der skal findes en løsning på dette. For at finde en løsning på denne 

udfordring ønsker DBKI at se det fulde regnskab samt hvornår banerne har 

været booket i 2024. 
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b.  Booking af baner.  

a. Det er nødvendigt at vi finder den bedste løsning for at nedbringe 

underskuddet. Bestyrelsen skal se på fordelingen mellem årskort 

og pay and play. 

c. Pay Play / Kort.  

d. Reklame. ( Sanderum Dyrup.) 
 

6. Haltider.  

a. Forslag fra Fu.(Tidsrummet kl. 15.00 til kl. 19.00 skal aktiviteter for voksne (over 

18 år) vige, hvis der er hold med børn og unge (unge under 18 år), der ønsker 

haltider (børn prioriteres over voksne jf. folkeoplysningsloven) 

b. Da Hallen er booket meget i denne periode, kan der først effektueres en ændring 

efter sommerferien 2025. Det skal aftales med FOI hvordan vi bliver bedre til at 

give plads til ungdommen, Vi tger det op på næste møde. 

7. Loppemarked. 

a. Det har været en fornuftig forretning. 

b. Tilbagemeldingen fra dem som har haft en stand har været positiv. 

c. Der er ønske om et målrettet loppemarked. Der vil derfor blive afholdt 

et loppemarked hvor der kun sælges tøj, sko og tasker, smat et 

almindeligt loppemarked i 2025. 

8. Cafeteria. 

a. Køkkengulv - Oven. 

i. Der skal investeres i en ny ovn. 

ii. Der er lavet nyt gulv i køkkenet. 

b. Salg i Cafe (Bilag vedlagt)  

i. Fornuftig omsætning. 

9. Bore & S Rullebure. 

a. Indkøb af 20 borde samt Rullebure. 

10. Økonomi Status. 

a. Grundet uforudsete udgifter er økonomien ikke som håbet. 

11. FIO. 

a. Ingen beretning da Jan er syg. 

12.  Generalforsamling. 27 marts. 2025 

13. Dato for næste bestyrelsesmøde. Torsdag d. 5 december 

14. Evt.  

 

Husk der er tavshedspligt. 


